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helyben

tárgy: írásbeli választ igényl ő kérdé s

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgy ű lésrő l szóló 2012. évi XXXVI . törvény 42 . § (8 )
bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014 . (II . 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése
alapján „Teljesült-e az éber kómában lévőbetegek ápolási lehetőségeinek javításáról tett tavalyi ígéret?” címmel
írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok benyújtani Balog Zoltán emberi er ő forrás miniszterhez.

Tisztelt Miniszter Úr !

Tavaly májusban fordultam önhöz egy, a választókerületemben él ő édesanya problémájával, amely tíz éve vár
megoldásra . Az édesanya — akinek gyermeke 2006 óta éber kómában fekszik — még a baleset évében felvette a
kapcsolatot a szakminisztériummal, hogy tájékozódjon : ha ő betegség, halál vagy bármely más ok miat t
akadályoztatva lesz, magatehetetlen gyermeke milyen kórházi ellátásra számíthat . Az egészségügyi miniszter 963 6
— 5/2006-0003EGP iktatószámú levelében arról tájékoztatta, hogy az ilyen, „úgynevezett vigil kómás betege k
tartós, illetve végleges elhelyezése jelenleg nem megoldott” .
Az ön nevében válaszoló Rétvári Bence államtitkár 2016 . május 31-én arról számolt be, hogy az eltelt tíz évben
érdemi el őrelépés nem történt . Ugyanakkor válaszában úgy fogalmazott : „Jelenleg folyamatban van a
minimumfeltétel-rendszer követelményeinek kialakítása, ami az egészségügyi szolgáltatások nyújtásáho z
szükséges szakmai minimumfeltételekrő l szóló 60/2003 . (X . 20 .) ESzCsM rendelet módosításával terveink szerin t
még az idei évben megteremti egy ilyen magas szintű ápolást biztosító osztály fejlesztésének jogszabályi
feltételeit. ”

Tisztelettel kérdezem miniszter urat, hogyan halad a minimumfeltétel-rendszer kialakítása, módosították-e az
idézett rendeletet, megteremtették-e az ilyen magas szint ű ápolást biztosító osztály fejlesztésének jogszabály i
feltételeit? Ha nem sikerült tartani tavaly tett ígéretüket, akkor mikorra várhatunk eredményt? Addig is : mi történi k
a vigil kómában lév ő személyekkel, ha már nincs olyan családtagjuk, aki gondozni tudná őket?

Budapest, 2017 . január 4 .
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